
Referat fra ordinære generalforsamling i 
 Alssund Biavlerforening ABF 
Skovby kro, Kegnæsvej 37, 6470 Sydals


                             Mandag den 9. September 2024

Kl 19.00


Dagsorden:

1. 	Valg af:

       	 1a dirigent

       	 1b referent

2. 	 Bestyrelsens beretning.

3. 	 Fremlæggelse af årsregnskab, med revisors påtegning, til 	 	 	
	 godkendelse.

4.	 Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent.

5. 	 Bestyrelsens planer og forslag for det kommende år. 

6.    Forslag fra medlemmer skal være afleveret skriftlig til bestyrelsen 8 	
	 dage  før generalforsamlingen afholdes (Forslagene vil 		 	 	
	 efterfølgende blive eftersendt som supplement til denne 	 	 	
	 indkaldelse.)

7. 	 Valg af bestyrelsen og 1 suppleanter (alle vælges for 2 år og kan 	 	
	 genvælges)

       På valg til bestyrelsen er:

       Preben Hansen - modtager ikke genvalg

       Margit Cargnelli - modtager ikke genvalg


På valg som suppleant er:

       Benjamin Reigardt - modtager genvalg

8.    Valg af 2 revisorer. 

9.    Eventuelt.

_____________________________________________


Referat: 

1. Valg af 
      1a dirigent 

Svend Jørgensen  	 	 	 	 	 	 	 	 	             
- som konstatere at indkaldelsen til generalforsamlingen er sket 		
rettidigt




      1b referent 

Margit Cargnelli


2. Bestyrelsens beretning. 
18. november.                                      
Havde vi oprydningsdag i skolebigården. 
Vi fik ordentlig ryddet op både inde i huset og på vores lager og det blev smidt en del væk.
• 27. november              
Var der honning bedømmelse der var ikke så mange smagsprøver. 
Næste gang vil Jesper kalde det smagsbedømmelse.
• 2. december               
Var der udlevering af oxsalsyre i Skolebigården.
 • 11. december               
var der juleafslutning hos Swienty. Vi så på deres udstilling, fik en masse, nok mest bi, snak. Og 
sluttede af med kaffe. 
 • 22. januar                      
Havde vi medlemsaften.
Torben Kobberø fra kommunen kom og  fortalte lidt om hvad kommunen gør når der er problemer 
med naboer der føler sig generte af vores bier. I år har jeg ingen kendskab til klager.
 
Medlems aften og honningbedømmelse var vi et nyt sted i år. Nemlig  Almandsparken i Gråsten, 
synes det er nogle gode lokaler og vi kan købe kaffe og kage dernede.
 • 9. marts                        
Var vi i skolebigården til podning af frugttræer. 
En fin dag i skolebigården, der blev lavet mange nye træer. Nogen var bedre til det end andre, 
mine lykkes ikke!
• 11. marts                
Var der opstart af teori aften. 
Der var tilmeldt 4 nye, som hurtig blev reduceret til 2. Men så var der  nogle stykker med fra sidste 
år.
Alle er velkommen nye som gamle biavler.
 
Vi gik til den praktiske del lige så snart vejret tillod det. Og den kørte hele sommeren, 
skolebigården er stille og rolig ved at lukke ned for i år.
• 15. april                          
Fik vi gang i biavl for 2. 3. 4. års biavler. Vi fik rodet lidt rundt i datoerne, alt nyt er svært.
• 13. maj                           
Karin og Andreas Kaad åbnede deres hjem og bigård for besøg af foreningen. Bierne så fine ud 
Andres viste også hvorfor nogen han Ikke skulle vise frem. 
Karin havde mere styr på kaffe og kage, tak for en hyggelig aften.
• 10. juni                           
Var der første slyngning i skolebigården. God stemning, godt frem møde og sluttede af med pizza.
• 22. juni                           
Var der bi loppemarked i skolebigården. Der kom slet ingen.
• 24. juni                           
Lavede Svend og Margit thymol og oxsalsyre strimler. 
• 8. juli                            
Udlevering af bestilt og betalt foder.
Kan så ikke helt forstå at det ikke bliver afhentet!
• 10. august                     
Var der indkaldt til rengøring i huset inden slyngning. Det blev rykket til næste skolebigårds aften
• 19. august                     
Blev der slynget sidste gang i skolebigården der er stadig honning til salg.
 



Vi har haft besøg af Idrætshøjskolen, der var 22 elever og to lærer de havde fotograf med.
                                           
En 6. klasse fra Humlehøj skolen lagde også vejen forbi, de var 20 og to lærer.
                                           
Maibrit  Oksen kom forbi med en 9. klasse, de var 10 og så Maibritt.
                                           
Den 3. oktober kommer den tyske skole i bigården, der må vi se hvad vi finder på. Håber vejret 
arter sig                                
De kommer 22 elever fra 7 og 8 årgang.
 
Tak for et travlt år. Tak til dem der har hjulpet i skolebigården. Og tak til Karin og Andreas.

Bestyrelsens beretning er godkendt


3. 	 Fremlæggelse af årsregnskab, med revisors påtegning, til 	 	 	
godkendelse.

Regnskab er godkendt


4.   Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent.

Lokal Kontingent uændret på kr 190,- foruden det vi får fra Danmarks 
Biavlerforening 


5. 	 Bestyrelsens planer og forslag for det kommende år. 

• Nye medlemmer: reklamere via sociale medier omkring vores forening og 

biskole 
• Honningsmagning 
• En aften hvor vi laver mad med honning. 
• Podning af frugttræer 
• Medlemsaften: Biprodukter.  

6.    Forslag fra medlemmer skal være afleveret skriftlig til bestyrelsen 	

	 8 dage før generalforsamlingen afholdes

Ingen forslag indkommet


7. 	 Valg af bestyrelsen og 1 suppleanter (alle vælges for 2 år og kan 	 	
	 genvælges)

       På valg til bestyrelsen er:

       Preben Hansen - modtager ikke genvalg

       Margit Cargnelli - modtager ikke genvalg


På valg som suppleant er:

       Benjamin Reigardt - modtager genvalg

 

       Da Lars Friis som suppleant trådte ind i bestyrelsen, ved Eigil Kjærs

       bortgang, skal der vælges 2 suppleanter 

       




       Til bestyrelsen blev valgt:

       Maja Rugart Sandvei

       Ulf Klüppel Jacobsen

       Som suppleant blev valgt:

       Benjamin Reigardt

       Franc Crookes


8.    Valg af 2 revisorer. 

       Valgt blev:

       Rudi Cargnelli 

       Henriette Beltman 


9.    Eventuelt.


• Forslag til at få oprettet Alsund biavlerforening ved OK, så der er 
mulighed for at støtte foreningen, ved brændstof køb med app eller 
kort


• Der var en snak om lokal/lokale hvidkløver avlere, der gerne vil ha 
bifamilier ud til bestøvning


• Overvej muligheden for fælleskørsel til Biavlernes verdenskongres, 
Apimondia, der i 2025 afholdes i København.


• Opfordring til tema aftener i det kommende år



